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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i
választ igénylő kérdést kívánok intézni a Közigazgatási és Igazságügyi Minisztériumot vezet ő
miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Mikorra történik meg a magánnyugdíjpénztárak elszámoltatása? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Önök kormánya korábban számtalanszor hangoztatta, hogy elszámoltatják a
magánnyugdíjpénztárakat. Nagyon sok honfitársammal együtt szeretnénk végre megkapni a
választ arra a kérdésre, hogy mekkora kárt okozott az egyes magánnyugdíjpénztárak
gazdálkodása a magánnyugdíjpénztári tagoknak .

A médiából a tavalyi év során lehetett arról hallani, hogy kormányzati feljelentések születtek ,
azonban ezek eredményérő l mind a mai napig semmit sem tudunk. A magánnyugdíjpénztári
vagyon államosítása 2011-ben megtörtént, ezzel együtt azonban az akkoriban megígért
elszámoltatás azóta sem történt meg .

A Magyar Nemzet című napilap 2013 . január 30-án publikált értesülése szerint a készenlét i
rendőrség gazdasági nyomozói vizsgálódnak három magánnyugdíjpénztár gazdálkodása
miatt .



Az AXA-t érintő 2012-es feljelentés szerint a nyugdíjpénztár úgy fizetett ki saját
munkatársainak 55 millió forintnyi jutalmat, hogy közben a tagjai számára folyamatosan
negatív hozamokat produkált, veszteségesen gazdálkodott az ügyfelek megtakarításaival .

Ugyancsak vérlázító, ha igaznak bizonyul a híresztelés, miszerint az Erste nyugdíjpénztár a
tagszervezési díj címén fizetett ki ügynökeinek 23,4 millió forintot a gyanú szerint jogtalanul ,
míg egy másik esetben a letétkezelő szabálytalan kiválasztása miatt érhette 11 milliós kár a
tagokat .

Tisztelt Miniszter Úr!

Tisztességes adó- és járulékfizető, magukat becsapva érző magyar emberek széles köre
nevében kérem Önt arra, hogy az alábbi kérdéseimet megválaszolni szíveskedjék :

Hány magánnyugdíjpénztár miatt tett feljelentést a KEHI, milyen eredménye k
születtek?
Mit lehet tudni a magánnyugdíjpénztárak által okozott károk mértékér ől és az
elkövetők számáról? Hány gyanúsítottat hallgattak ki? Hány őrizetbe vétel történt?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2013 . február 6 .

Tisztelettel,
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